
Wil Middelstum DAL of BMWE. 

Ik verbaas me enigszins over alle ontwikkelingen rondom de gemeentelijke herindeling. Wachten we 

gelaten af tot we als Middelstum onderdeel worden van een DAL gemeente? Of houden we onze rug 

recht en kiezen we voor de gemeente die aansluit bij onze historische ligging? Wat mij betreft is de 

Eemshavenweg een mooie natuurlijke grens tussen twee gebieden. 

 

IN het Middag Humsterland krijgen de inwoners wel de gelegenheid om zich uit te spreken via een 

referendum. Dus waarom wij niet? Het houdt me erg bezig en ik krijg de indruk dat er veel mensen in ons 

dorp zijn die het er niet mee eens zijn. Daarom heb ik besloten om een enquête te houden, om een beter 

beeld te krijgen van de mening van onze inwoners. 

De enquête is te vinden via de volgende link: https://nl.surveymonkey.com/r/WNNMLRS  
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